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Dnia 24.12.2024r. 

 

Rada Gminy Turawa 

Radni Sesja 

Protokół IX/2024 

IX Sesja w dniu 18 grudnia 2024 

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:58 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Michał Bochański 

2. Aneta Buczek 

3. Iwona Duda 

4. Jerzy Farys 

5. Daniel Jonczyk 

6. Sebastian Klotka 

7. Mariola Kornek-Gancarek 

8. Marianna Labisz 

9. Mariusz Lasak 

10. Bernard Loch 

11. Sebastian Moczko 

12. Benedykt Śliwa 

13. Kamil Świtała 

14. Rafał Twardawski 

15. Krystyna Wieczorek 

 Nieobecny J. Farys – usprawiedliwiony. 

Z Urzędu Gminy obecni: 

Wójt Gminy – Dominik Pikos, A. Grodek - Sekretarz Gminy, K. Szypot – Skarbnik Gminy, 

Mecenas- pełniący obsługę prawną UG, 

Kierownicy Referatów: A. Kansy – Grzesik, D. Jantos, pracownik GOPS B. Sołtyk 
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1. Sprawy regulaminowe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Duda otworzyła IX sesję Rady Gminy Turawa, która odbyła 

się w Urzędzie Gminy w Turawie. Przewodnicząca Rady Gminy powitała zebranych radnych, 

obecnych na sesji pracowników Urzędu Gminy Turawa. 

 a) stwierdzenie quorum, 

Obecność na sesji potwierdziło 14 radnych. 

 

Nieobecny usprawiedliwiony J. Farys. 

 

 b) przedstawienie porządku obrad, 

 

Radni otrzymali porządek obrad na e-seji. Nie wnoszono uwag do przedstawionego porządku 

posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

 c) głosowanie nad poprawkami do protokołu z ostatniej sesji. 
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 Radni nie wnosili uwag do protokołu z ostatniej sesji. 

 

2. Powołanie Komisji Wnioskowej. 

 - radny S. Moczko 

- radny S. Klotka 

 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Mariola Kornek-Gancarek, 

Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Kamil 

Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Klotka 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

3. Informacja o realizacji wniosków. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali odpowiedzi na wnioski z ostatniej sesji. 

Radna A. Buczek nawiązała do wniosku z poprzedniej sesji dot. umorzenia pożyczki OSP Ligota 

Turawska.  

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Turawa informując, że wniosek zostanie rozpatrzony.  

Radny S. Moczko odniósł się do odpowiedzi na wniosek umorzenia pożyczki oraz zadał pytanie 

czy OSP Ligota Turawska przedłożyło wymagającą dokumentację.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy informując, że na ten moment nie zostały złożone 

dokumenty i mają czas do końca roku.  
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4. Przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej – AUTOPOPRAWKA 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy w brzmieniu jak stanowi projekt uchwały, którą 

radni otrzymali na e-sesję. 

W następnej kolejności Pani Skarbnik Gminy odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu , tj. Uchwałę RIO nr Pw/63/2024 z dnia 10 grudnia 2024 r. w sprawie  opinii o 

przedłożonym projekcie  uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Turawa. 

W związku z opinią z uwagami RIO Skarbnik Gminy złożyła stosowne wyjaśnienia.   

Do przedstawionej  opinii radni nie wnosili uwag. 

Radny B. Śliwa zadał pytanie w sprawie ujętego deficytu w opinii RIO z czego zostanie pokryty.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy informując, że deficyt zostanie pokryty z emisji papierów 

wartościowych w kwocie 1 600 004,00 zł i niewykorzystanych środków pieniężnych w kwocie 

345 954,01 zł.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Turawa - 

AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

5. Przyjęcie budżetu na 2025 rok. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2025 r. 
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 a) odczytanie projektu uchwały budżetowej – AUTOPOPRAWKA 

Skarbnik Gminy  Pani Katarzyna Szypot odczytała projekt uchwały  w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Turawa na 2025 r. wraz z naniesionymi poprawkami. 

 

 b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

Skarbnik Gminy odczytała uchwalę Regionalnej Izby Obrachunkowej nr Pb/63/2024 z dnia 10 

grudnia 2024 r. w sprawie  opinii o przedłożonym projekcie  uchwały budżetowej Gminy Turawa 

na 2025 r. i Uchwałę  RIO nr Dp/46/2024 r. z dnia 10 grudnia 2024 w sprawie opinii o 

możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Turawa 

na 2025 r. 

Do przedstawionych opinii radni nie wnosili uwag. 

 c) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady Gminy, 

Stałe Komisje Rady Gminy odbyły w dniu 11 grudnia 2024 roku wspólne posiedzenie komisji, na 

którym analizowano projekt uchwały budżetowej. Obecna na posiedzeniu Komisji Skarbnik 

Gminy odpowiedziała na wszystkie pytania członków komisji i złożyła stosowne wyjaśnienia. Po 

przeprowadzonej dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały budżetowej na 

2025r. 

 d) przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie proponowanych poprawek lub 

autopoprawek, 

Skarbnik Gminy przedstawiła na wspólnym posiedzeniu komisji wszystkie naniesione poprawki 

do WPF i do projektu budżetu na 2025 r.  

W związku z otrzymaniem opinii z uwagami RIO do projektu budżetu na 2025 r. i do WPF 

zostały wprowadzone autopoprawki w.w uchwał zgodnie z przedstawioną propozycją i 

zastrzeżeniami organu nadzorczego.  

Dochody ogółem zwiększono o kwotę 280 000,00 zł i wyniosły 75 259 195,94 zł w tym ochody 

bieżące 64 533 998,66 zł. Zwiększono kwotę wydatków ogółem o 280 000,00 zł i wyniosły 

77 205 153,95 zł w tym wydatki majątkowe 17 686 051,29 zł. 

 e) dyskusja nad projektem budżetu, 

Radny B. Śliwa zadał pytanie w sprawie zabezpieczonych środków na budowę orlika w 

miejscowości Bierdzany.  
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Skarbnik Gminy poinformowała, że został złożony projekt o dofinansowanie a wkład własny 

zabezpieczony jest w budżecie.  

Radny S. Moczko zapytał o dofinansowanie budowy hali w Zawadzie.  

Kierownik Ref. BU  udzieliła wyjaśnień i poinformowała, ze łącznie pozyskano 5 294 667,00 zł 

70 % wartości budowlanych.  

Radny S. Moczko zadał pytanie odnośnie zabezpieczonych środków na meliorację w wysokości 

200 000,00 zł i zakres proponowanych prac. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy informując, że są to środki zabezpieczone na teren całej 

gminy. Referat OŚ zajmuję się zakresem wykonywanych prac.  

Radna K. Wieczorek zadała pytanie odnośnie dofinansowanie DPS w kwocie 480 000,00 zł. Czy 

jest możliwość odzyskania pieniędzy od rodzin umieszczonych osób.  

Odpowiedzi udzielił pracownik GOPS B. Sołtyk informując, że na ten moment osoby 

umieszczone nie maja osób zobowiązanych. Złożyła wyjaśnienia odnośnie finansowania DPS-

ów.  

Radny S. Klotka zadał 2 pytania o opiekę wytchnieniową w 2025 roku. Ile osób może aplikować 

o opiekę oraz omówienie działalność placówki w Rzędowie.  

Odpowiedzi  udzielił pracownik GOPS B. Sołtyk omawiając opiekę wytchnieniową i zakres 

wykonywanej pomocy. Natomiast placówka wsparcia dziennego ma za zadanie wspomóc 

wychowywanie dzieci rodzicom.  

Radny M. Lasak zadał pytanie czy są znane jednostki, które zakupią obligacje.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że gmin nie posiada takiej informacji.  

Radny. S. Klotka zabrał głos w odniesieniu na Wspólnym Posiedzeniu Komisji zauważono, że 

zostały zwiększone środki na oświetlenie z prośbą na kolejne lata. 

Przewodnicząca rady zwróciła się z prośbą o priorytetową realizację inwestycji placu przed 

Ośrodkiem Zdrowia w Osowcu.  

Wójt Gminy odniósł się do budżetu na kolejny rok. Omówił załącznik inwestycji na ok. 17 mln 

zł. Ścieżki pieszo – rowerowe, realizacja audytów obiektów komunalnych oraz pozyskiwanie 

nowych środków pozabudżetowych.  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Radna A. Buczek zwróciła uwagę na zapis § 15 uchwały budżetowej dot. maks. wysokości 

pożyczek udzielanych przez Wójta do kwoty 50 000,00 zł.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że w praktyce nikt nie wnioskował o większą kwotę. Natomiast 

jeżeli będzie potrzeba zwiększenia limitu zostanie to zmienione.  

 f) głosowanie poszczególnych wniosków komisji Rady Gminy, 

Komisje Rady Gminy nie zgłaszały innych uwag ani dodatkowych pytań do projektu budżetu na 

2025  r. 

 g) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej na 2025 r. - AUTOPOPRAWKA 

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej na 

2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu na 2025 r. - AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

  

6. Podjęcie pozostałych uchwał. 

 a) Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 
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Projekt uchwały przedstawił pracownik GOPS B. Sołtyk.  Radni nie wnosili uwag. 

Pozytywna opinia Stałych Komisji Rady Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

 b) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr LIII/401/2023 Rady Gminy Turawa z dnia 26 

czerwca 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Turawa na lata 2023 -

2025 

Projekt uchwały przedstawił pracownik GOPS B. Sołtyk.  Radni nie wnosili uwag. 

Pozytywna opinia Stałych Komisji Rady Gminy.  

Wiceprzewodniczący B Śliwa zwrócił się z prośbą o omówienie zmiany w w/w uchwale.  

Odpowiedzi udzieliła B. Sołtyk informując, że zmiana dot. załącznika finansowego.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIII/401/2023 Rady Gminy Turawa z dnia 26 

czerwca 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Turawa na lata 2023 -

2025 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

 c) Uchwała w sprawie zatwierdzenia dopłaty dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków na okres od 1 stycznie 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. 

Projekt uchwały przedstawił kierownik Referatu OŚ D. Jantos.  Radni nie wnosili uwag. 

Pozytywna opinia Stałych Komisji Rady Gminy.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia dopłaty dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków na okres od 1 stycznie 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

 d) Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Projekt uchwały przedstawił kierownik Referatu BU A. Kansy - Grzesik.  Radni nie wnosili 

uwag. 

Pozytywna opinia Stałych Komisji Rady Gminy.  

Radny S. Moczko zwrócił się z prośbą o omówienie uchwały.  

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Bu A. Kansy – Grzesik poinformowała, że uchwała 

podejmowana jest w celu nie zamknięcia kolejnego przejazdu kolejowego. 

Wójt zabrał głos informując, że przejazd kolejowy jest bardzo potrzebny, znajduje się tam droga 

pożarowa oraz służy służbom takim jak WiK.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 

przebiegu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

 e) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji M. Lasak. Poinformował o omyłce pisarskiej w uzasadnieniu dot. powielenia słowa urząd 

gminy. Odczytano prawidłowo.  

Przewodnicząca rady poinformowała, iż posiedzenie komisji Skarg, Wniosków i Petycji miało 

miejsce po posiedzeniu Wspólnym Stałych Komisji – głosowanie indywidualne.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

 f) Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. - AUTOPOPRAWKA 

Projekt uchwały autopoprawki wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy K. Szypot. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. - AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

 g) Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej - AUTOPOPRAWKA 
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 Projekt uchwały autopoprawki wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy K. Szypot. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej - AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

7. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy na 2025 rok. 

Radni otrzymali projekt planu Pracy Rady Gminy na 2025 r. na e- sesję 

Przewodnicząca Rady odczytała ramowy plan pracy Rady Gminy na 2025 rok.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

8. Informacja o podjętych Zarządzeniach Wójta Gminy w sprawie zmiany budżetu Gminy. 

 Informacje przedstawiła Skarbnik Gminy – radni nie wnosili uwag. 

9. Przedstawienie pism, które wpłynęły do Rady Gminy. 

 Radni otrzymali pisma, które wpłynęły do biura Rady Gminy na e-sesję. 

- pismo UMWO informacja dla gmin o konsultacjach społecznych audytu krajobrazowego, 

- umieszczono skargę OR.1510.8.2024.AG (na sesji podjęto uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

skargi), 

- pismo  Sołtys wsi Osowiec w sprawie pilnego remontu bariery drogowej, 

- umieszczono wniosek o umorzenie zobowiązania finansowego Społecznej Szkoły Podstawowej 

w Węgrach, 

- pismo GOPS w Turawie dot. możliwości finansowania rozwoju i utrzymania środowiskowych 

domów samopomocy, 

- zaproszenie Sejmiku Województwa Opolskiego na Konwent Przewodniczących Rad Gminy. 

10. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 

Wniosek Radnych D. Jonczyka i M. Labisz w sprawie: 

- Zwrócenia się do ZDP Opole o wykonanie chodnika bądź ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż 

drogi powiatowej nr 1770 w m. Węgry (ul. Opolska od ulicy Średniej do ul. Osiedle). 

Wniosek Radnego K. Świtałę w sprawie: 

- Przyłącza MULTIPLAY na ulicy Leśnej w Zakrzowie Turawskim, 

- Oświetlenia ulicy Leśnej oraz Jodłowej w Zakrzowie Turawskim, prośba o ujęcie w kolejnych 

budżetach tych odcinków dróg. 
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Wniosek Przewodniczącej Rady I. Duda w sprawie: 

- Interwencji Urzędu Gminy na przedstawicieli  „Panaceum”, które winno zapewnić opiekę 

zdrowotną w ośrodku zdrowia w Osowcu godziny i ilość dni w 2024 roku jest nie do przyjęcia. 

Proszę o zwiększanie ilości dni w których w ośrodku jest lekarz.  

Wolne ustne zapytania: 

D. Jonczyk zadał pytanie w sprawie zimowego utrzymania dróg. 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu BU informując, że umowy są podpisane oraz 

informacje umieszczone są na stronie internetowej.  

D. Jonczyk zadał pytanie w sprawie ekwiwalentu dla strażaków.  

A. Buczek zwróciła się z prośbą o interwencję remontu ul. Głównej i dojazdu do budowy. 

Podziękowała za przywrócenie obiadów w placówce PSP w Ligocie Turawskiej.  

Wiceprzewodniczący B. Śliwa w sprawie drogi Wojewódzkiej w Bierdzanach.  

Wójt gminy zabrał głos informując, że przy oficjalnym oddaniu drogi w Kadłubie Turawskim 

były rozmowy i gmina wyraziła chęć kolejnych inwestycji na infrastrukturę drogową.  

Przewodnicząca Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad złożyła życzenia wszystkim  

mieszkańcom  Gminy Turawa i dla  pracowników Urzędu Gminy z okazji  zbliżających się świąt. 

Życzenia dla mieszkańców Gminy Turawa, radnych i pracowników Urzędu Gminy złożył 

również  Wójt Gminy Turawa dziękując za dotychczasową współpracę.  

11. Odpowiedzi na złożone wnioski. 

 Radni otrzymają odpowiedzi na wnioski w formie pisemnej. 

12. Przedstawienie protokołu Komisji Wnioskowej. 

 Komisja Wnioskowa przedstawiła zarejestrowane wnioski. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola 

Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt 

Śliwa, Kamil Świtała, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Farys 

13. Zakończenie obrad i zamknięcie sesji Rady Gminy Turawa. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła  IX/2024 sesje Rady 

Gminy Turawa. 

 

Przewodnicząca 

Rada Gminy Turawa 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Wioletta Biernot 


